

Apakah Habaq? Hangs?

BULETIN USR 2023 | ISU 2



UNIVERSITI
TEKNOLOGI
MARA

Bahagian Penyelidikan, Jaringan Industri, Masyarakat & Alumni
UiTM Cawangan Pulau Pinang
13500 Permatang Pauh
Pulau Pinang



Hak Cipta @ 2024 Bahagian PJIM&A UiTM Cawangan Pulau Pinang

Hak cipta terpelihara. Buku ini atau mana-mana bahagian daripadanya tidak boleh diterbitkan semula atau digunakan dalam apa cara sekalipun tanpa kebenaran bertulis nyata daripada penerbit kecuali untuk penggunaan petikan ringkas dalam ulasan buku.

eISSN : 3009-1616

Konsep Reka Bentuk & Idea : Pn. Siti Rahimah Rosseli

Dicetak oleh Pusat Percetakan UiTM
Cetakan Kedua September 2024

Diterbitkan oleh:

Bahagian Penyelidikan, Jaringan Industri, Masyarakat dan Alumni
UiTM Cawangan Pulau Pinang
13500 Permatang Pauh, Pulau Pinang, MALAYSIA

E-mel : pjimapenang@uitm.edu.my

No. telefon : +604-3822840

APA HABAQ HANGPA?

Buletin USR 2023 diterbitkan secara tahunan



**Knowledge Transfer Program (KTP):
MALAYSIAN HERITAGE
CUISINE**

**Nur Nadia Maisarah Mohd Fisol, Shahril Hussin, Nur Syahira Bibit,
Teku Zariff Zaeimoedin**

Fakulti Pengurusan Hotel dan Pelancongan, Universiti Teknologi MARA Cawangan Pulau Pinang

12

Pada tanggal 30 November 2023, berlangsungnya program Knowledge Transfer Programme (KTP): Malaysian Heritage Cuisine yang diadakan di SMK Dato' Kailan, Kepala Batas, Pulau Pinang bagi memenuhi pembelajaran SULAM HTC556 Food and Society bagi pelajar-pelajar Ijazah Sarjana Muda Seni Kulineri, Fakulti Pengurusan Hotel dan Pelancongan (FPHP), UiTM Cawangan Pulau Pinang (UiTM CPP). Seramai enam (6) orang dari program pertukaran pelajar dari Universitas Ciputra, Surabaya, Indonesia turut terlibat, menjadikan keseluruhan 18 orang pelajar dan tiga (3) pensyarah yang terlibat dalam menjayakan program ini.

Kod kursus HTC556 merupakan satu (1) daripada dua (2) kod kursus Ijazah Sarjana Muda FPHP yang memerlukan pembelajaran SULAM. Program Service Learning Malaysia – University for Society (SULAM) yang merupakan kaedah pembelajaran yang memberi peluang kepada pelajar untuk menyumbang ilmu, kemahiran dan kompetensi bidang mereka dalam menyelesaikan masalah atau isu masyarakat/komuniti. Program SULAM ini menyokong Lonjakan Pendidikan Tinggi bagi



melahirkan graduan yang holistik, seimbang dengan minda keusahawanan. SULAM juga adalah salah satu elemen yang mencirikan sesuatu kurikulum itu mempunyai Amalan Pendidikan Berimpak Tinggi yang telah diperkenalkan oleh Kementerian Pendidikan Tinggi pada 2016 (Service Learning Malaysia - University for Society, UiTM, 2020).

Bab 6 simbolik makanan dan budaya dijadikan program SULAM bagi kod kursus ini. Oleh yang demikian, seramai 39 orang pelajar tingkatan 4 dan 5 Program Vokasional Menengah Atas (PVMA) Penyediaan dan Pembuatan Makanan SKM Tahap II telah dipilih bagi mencapai objektif dan matlamat pembelajaran SULAM.

Program dimulakan dengan taklimat kerjaya seni kulineri dan demonstrasi seni ukiran buah dan sayuran oleh

Pensyarah Seni Kulineri, demonstrasi pembuatan croquembouche oleh Alumni UiTM dan demonstrasi penyediaan dan pembuatan nasi tumpang oleh pelajar-pelajar Ijazah Sarjana Muda Seni Kulineri.

Pelaksanaan program SULAM ini dapat memberi pendedahan kepada pelajar-pelajar PVMA kepada dunia seni kulineri, membantu kesejahteraan komuniti melalui sumbangan ilmu serta menjalinkan kerjasama simbiosis antara pelajar, pensyarah dan komuniti. Malah, program ini juga memupuk semangat berpasukan dan mengeratkan jaringan kerjasama antara dua (2) negara. Program ini telah mendapat maklumbalas yang sangat baik dari semua pihak yang terlibat dan diharapkan program seumpama ini dapat dijalankan lagi pada masa akan datang.







**Bahagian Penyelidikan, Jaringan Industri, Masyarakat & Alumni
UiTM Cawangan Pulau Pinang
13500 Permatang Pauh, Pulau Pinang, MALAYSIA**